
O B E C  M A L C O V  
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Malcove,  
konaného dňa 8. marca 2024 

 
 

Prítomní členovia OZ: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu č. 1 , celkom 8 
Neprítomní členovia OZ: Ing. Lukáš Reviľak – ospravedlnený 
Prizvaní: Ing. Martin Kaľata - hlavný kontrolór obce - ospravedlnený 

 
 

Otvorenie zasadnutia 
 

ROKOVANIE 
 
 
1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti OZ rokovať a uznášať sa, určenie zapisovateľa, schválenie 
programu zasadnutia 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Malcov (OZ) v čase o 18:00 hod. otvorila a viedla 
starostka obce. Konštatovala, že na zasadnutí je prítomných 8 poslancov, OZ je teda schopné rokovať 
a uznášať sa. Za zapisovateľa určila: JUDr. Alenu Mašlárovú. Zároveň predložila návrh programu 
zasadnutia OZ poslancom na schválenie. K predloženému programu rokovania neboli vznesené 
žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č.  1/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: 
1. Konštatovanie starostu obce o spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa 
2. Určenie zapisovateľa zápisnice: JUDr. Alena Mašlárová 
 
B/  Schvaľuje:  
 
Program zasadnutia  OZ  nasledovne: 

1. Otvorenie, kontrola spôsobilosti obecného zastupiteľstva rokovať a uznášať sa, určenie 
zapisovateľa, schválenie programu. 

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba členov návrhovej komisie. 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
4. Schválenie návrhu VZN č. 1/2024, o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, 

výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Malcov 

5. Žiadosť p. Davida Grelu o predĺženie nájomnej zmluvy 
6. Žiadosť Kristíny Verčimákovej o pridelenie 3-izbového bytu 
7. Žiadosť Simony Beňovej, Lenartov o prenajatie kuchyne v kultúrnom dome 
8. Žiadosť Lesovia, s.r.o., Lenartov o prenájom kuchyne 
9. Zmena úradných hodín na OcÚ 
10. Rôzne 
11. Záver 

 



Výsledky hlasovania: 
 

Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 
Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
2.  Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starostka obce určila za overovateľov zápisnice poslancov: Alena Poláková, Peter Šoltés 
Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Ján Jakub, Stanislav Džamba 
 
Uznesenie č. 2/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: Určenie overovateľov zápisnice: Alena Poláková, Peter Šoltés 
 
B/ Volí návrhovú  komisiu v tomto zložení: Ján Jakub, Stanislav Džamba 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 

Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 
Na zasadnutí OZ zo dňa 16.12.2023 boli prijaté uznesenia č 82 - 107, všetky prijaté uznesenia sú 
splnené. 
 
Uznesenie č. 3/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: Informáciu starostky o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. 

Alena Mašlárová, Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján 
Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   



 
4. Schválenie návrhu VZN č. 1/2024 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, 
výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Malcov 
 
Starostka predložila poslancom OZ na schválenie návrh VZN č. 1/2024 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov. Predmetný návrh predložila z dôvodu potreby 
úpravy režijných nákladov v školskej jedálni, ktoré boli doposiaľ nulové. Uviedla, že návrh podala 
po konzultácii s predstaviteľmi ZŠ Malcov.  
 
Návrh VZN č. 1/2024 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce od 21.2.2024 do 
8.3.2024. V stanovenej lehote neboli k návrhu VZN vznesené žiadne pripomienky. 
 
Po otvorení diskusie poslankyňa Mašlárová predniesla pozmeňujúci návrh na zmenu návrhu VZN č. 
1/2024. Poslankyňa navrhla doplniť návrh VZN v článku 5 odsek 1, ktorého znenie navrhla 
nasledovne: 
 
Toto Všeobecne záväzné nariadenie obce Malcov č. 1/2024 bolo schválené na zasadnutí OZ Malcov 

dňa ............... uznesením č. ................... a nadobúda účinnosť pätnástym dňom od vyhlásenia na 

úradnej tabuli obce, najskôr však dňom 1.4.2024. 

 
Navrhla, aby bol z návrhu vyňatý odsek 9 v článku 3. 

 
Do diskusie sa už neprihlásil nikto, tak starostka ukončila diskusiu.  
 
Starostka uviedla, že v zmysle článku 12 odsek 4 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva 
obce Malcov je potrebné pri prijímaní nariadenia najskôr hlasovať o pozmeňovacích návrhoch a až 
po hlasovaní o pozmeňovacích návrhoch sa hlasuje o návrhu nariadenia ako celku.  
 
Následne dala hlasovať o pozmeňujúcom návrhu, ktorý predniesla poslankyňa Mašlárová.  
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 

Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
Na základe hlasovania poslancov bol pozmeňujúci návrh prijatý počtom 8 hlasov.  
 
Následne starostka požiadala návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia s ohľadom na 
schválený pozmeňujúci návrh a poslancov o hlasovanie. 
 
Uznesenie č. 4/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 



Schvaľuje: Všeobecne záväzné nariadenie obce Malcov č. 1/2024 o určení výšky príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej 
jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Malcov v znení pozmeňujúceho návrhu. 
 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 

Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
5. Žiadosť p. Davida Grelu o predĺženie nájomnej zmluvy 
 
Starostka predložila poslancom OZ žiadosť p. Grelu o predĺženie nájomnej zmluvy na obecný 
nájomný byt. Žiadateľ predložil obci iba samotnú žiadosť, teda nezdokladoval svoj príjem za minulý 
rok. Bez zdokladovania príjmu nie je možné posúdiť, či spĺňa podmienky stanovené VZN č. 1/2011 
na predĺženie zmluvy o nájme obecného nájomného bytu. Starostka obce preto navrhla, aby bol 
žiadateľ vyzvaný na doplnenie svojej žiadosti, teda na predloženie príjmu za celý rok 2023. Po 
doplnení žiadosti bude opätovne žiadosť predložená OZ. Poslanci OZ sa zhodli na postupe 
navrhnutým starostkou obce.  
 
Uznesenie č. 5/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: žiadosť pána Grelu o predĺženie nájomnej zmluvy 
 
B/ Navrhuje: opätovne prerokovať žiadosť pána Grelu, po tom ako svoju žiadosť doplní zmysle 
VZN č. 1/2011 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov 
 
C/ Poveruje: starostku obce, aby žiadateľa vyzvala na doplnenie žiadosti v zmysle VZN č. 1/2011   
o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov 
 
Výsledky hlasovania: 
        
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 

Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

  
 
6. Žiadosť Kristíny Verčimákovej o pridelenie 3-izbového bytu 
 
Poslancom OZ bola predložená žiadosť pani Verčimákovej o pridelenie nájomného bytu v obci 
Malcov. Žiadateľka uviedla, že žiada o pridelenie 3–izbového bytu. Žiadateľka doložil príjem 
všetkých posudzovaných osôb za predchádzajúci rok a splnila podmienky stanovené VZN č. 1/2011 



o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov na uzavretie zmluvy o nájme nájomného bytu. 
Starostka informovala poslancov, že 3-izbový byt je k dispozícii v druhom bytovom dome. Po dotaze 
poslanca J. Džambu, či bude žiadateľka bývať v byte sama, starostka uviedla, že v byte bude bývať 
s partnerom a dieťaťom.   
 
 
Uznesenie č. 6/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Schvaľuje: žiadosť pani Kristíny Verčimákovej o pridelenie 3-izbového nájomného bytu. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, 

Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní:  Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

     
  
7. Žiadosť Simony Beňovej, Lenartov o prenajatie kuchyne v kultúrnom dome 
 
Poslancom OZ bola predložená žiadosť Simony Beňovej, Lenartov 39, IČO: 55791182 o prenájom 
kuchyne v kultúrnom dome v obci Malcov. Žiadosť nebola bližšie zdôvodnená.  
 
Po otvorení diskusie poslankyňa Mašlárová uviedla, že podľa jej názoru, by občania obce mali pri 
prenájme kuchyne KD mať možnosť si vybrať catering podľa svojho výberu a zároveň poukázala na 
to, že ľudia, ktorí si už KD prenajali skôr majú určite zabezpečenú aj osobu, ktorá im zabezpečí 
stravu. Zároveň uviedla, že zo žiadosti nevyplýva, či by sa prenájom mal týkať len víkendov alebo aj 
pracovného týždňa. Poslanec J. Džamba uviedol, že je iného názoru a že pokiaľ bude variť hocijaký 
catering a napríklad dôjde k poruche na plyne alebo elektrine budú musieť kontaktovať starostku, 
ktorá bude zodpovedná. Zároveň dodal, že keď kuchyňou prejde veľa kuchárov, dôjde k jej väčšiemu 
opotrebeniu a poškodeniu. Pri obecných akciách by nemal byť problém, lebo obec si stanoví 
podmienky, kedy potrebuje kuchyňu. Poslankyňa Poláková uviedla, že je rada, že máme v obci 
reštauráciu, avšak je to nová reštaurácia a ešte nerobili veľké akcie, preto by bola za to, aby obec 
s prenájmom počkala.  Uviedla, že ľudia, ktorí s objednali sálu už majú objednávaný catering na 
svadby. Poslanec Jakub súhlasil s poslankyňou Polákovou a uviedol, že ak si ľudia žiadateľku 
objednajú na catering a bude dobrá odozva, obec by mohla po určitom čase následne prehodnotiť 
prenájom kuchyne. Poslankyňa Poláková uviedla, že ľudia môžu žiadateľku osloviť a objednať si ju 
na svoju akciu. Poslanec J. Džamba poukázal na problém s preberaním kuchyne po cateringu. Pán 
Džunda uviedol, že ak niekto podá žiadosť a neodôvodní ju, mal by byť prítomný na zastupiteľstve 
a svoju žiadosť obhájiť.  
 
 
Uznesenie č. 7/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Neschvaľuje: žiadosť Simony Beňovej, Lenartov 39, IČO: 55 791 182 o prenájom kuchyne 
v kultúrnom dome v obci Malcov 
 



Výsledky hlasovania: 
 
Za: 7 Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés, 

Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti: 1 Ján Džamba 
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
8. Žiadosť Lesovia, s.r.o., Lenartov o prenájom kuchyne 
 
Starostka obce predložila poslancom žiadosť LESOVIA s.r.o., Lenartov 90, IČO: 36 614 599                    
o prenájom kuchyne v kultúrnom dome v obci Malcov. Starostka uviedla, že žiadateľ uviedol, že 
disponuje inventárom pre cca 200 osôb a ponúkol bezplatne zabezpečiť ďalší automatický 
konvektomat a fritézu, ktoré by mohla obec užívať pri obecných akciách.  
 
Po otvorení diskusie sa poslanci zhodli, že svoje výhrady uviedli už v predchádzajúcom bode 
a poslankyňa Poláková uviedla, že ľudia si môžu žiadateľa slobodne vybrať na catering na svoje akcie 
v KD.  
 
Uznesenie č. 8/2024  
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
Neschvaľuje: žiadosť LESOVIA s.r.o., Lenartov 90, IČO: 36 614 599 o prenájom kuchyne 
v kultúrnom dome v obci Malcov 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 

7 
Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter Šoltés, 
Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti: 1 Ján Džamba 
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
9. Zmena úradných hodín na OcÚ 
 
Starostka obce predložila poslancom OZ návrh na zmenu úradných hodín na obecnom úrade 
v Malcove 
 
Z: 
Pondelok:  7.30 - 16.00 
Utorok:  7.30 - 16.00 
Streda:  7.30 – 16.30 
Štvrtok:  nestránkový deň 
Piatok:  7.30 - 15.30 
 
 
 



Na: 
Pondelok:  7.30 - 16.00  
Utorok:  7.30 - 16.00  
Streda:  7.30 – 17.00  
Štvrtok:  nestránkový deň  
Piatok:  7.30 - 15.00 
 
Uznesenie č. 9/2024  
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
Schvaľuje: zmenu úradných hodín na obecnom úrade obce Malcov nasledovne: 
Pondelok:  7.30 - 16.00 
Utorok:  7.30 - 16.00 
Streda:  7.30 – 17.00 
Štvrtok:  nestránkový deň 
Piatok:  7.30 - 15.00 
  
Obedňajšia prestávka : 12:00 – 13:00 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
10.  Rôzne 
 
10.1 Starostka obce informovala poslancov o plánovaných obecných podujatiach:  
 
- 22.3.2024 - Noc s Andersonom 
- 4.5.2024 - Stavanie mája 
- 8.5.2024 – kladenie vencov  
- 12.5.2024 - Deň matiek 
- 1.6.2024 - MDD 
- 27.7.2024 - Letné kino 
- 19.10.2024 - Deň úcty k starším 
- 7.12.2024 - Mikuláš 
- 31.12.2024 - Silvester 
- 18.1.2025 - obecný ples 
 
Dátumy podujatí sú orientačné a môžu sa zmeniť podľa potreby. 
 
Uznesenie č. 10/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove:  
 
Schvaľuje: podujatia  - 22.3.2024 - Noc s Andersonom 
 - 4.5.2024 - Stavanie mája  
 - 8.5.2024 – kladenie vencov 



 - 12.5.2024 - Deň matiek 
- 1.6.2024 - MDD 
- 27.7.2024 - Letné kino 
- 19.10.2024 - Deň úcty k starším 
- 7.12.2024 - Mikuláš 
- 31.12.2024 - Silvester 
- 18.1.2025 - obecný ples 

 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ing. Lukáš Reviľak, Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. 

Alena Mašlárová, Peter Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján 
Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
10.2. Starostka informovala poslancov o cenových ponukách na nákup ozvučovacej techniky spolu 
s príslušenstvom. Uviedla, že pri najlacnejšej ponuke by celková suma predstavovala cca 5400,- eur.  
 
Po otvorení diskusie sa poslanci zhodli, že je potreba aby sa kúpilo funkčné ozvučenie. Súčasná 
ozvučovacia technika nefunguje a chýbajú niektoré potrebné časti. 
 
 
Uznesenie č. 11/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu starostky o výške ceny za nákup ozvučovacej techniky                                    
s príslušenstvom 
B/ Schvaľuje: nákup ozvučovacej techniky s príslušenstvom 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
10.3 Starostka informovala poslancov o možnosti realizovať výlet do NR SR pre občanov a deti 
z obce. Išlo by o 1-dňový výlet. Starostka informovala, že pred letom je skoro všetko obsadené takže 
by sa asi išlo asi až v septembri. 
 
Uznesenie č.  12/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu starostky o možnosti realizácie výletu do NR SR 
B/ Schvaľuje: aby obec realizovala v prípade záujmu výlet do NR SR 



Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
 
10.4 Starostka obce informovala poslancov o potrebe riešiť situáciu ohľadom IBV. Uviedla, že 
najlepšie riešenie sú malé pozemkové úpravy, ktoré by sa týkali len určitých pozemkov v katastri 
obce. Uviedla, že veľké pozemkové úpravy by boli pre obce veľmi nákladné a sú na ne niekoľkoročné 
čakacie lehoty a obec je v zozname ďaleko. Išlo by o oblasť v Rybnom a ďalšia oblasť by bola 
smerom na obec Lenartov po ľavej strane okolo hlavnej cesty - tie záhrady ako býva pán Kaľata.  
 
Po otvorení diskusie sa poslanci zhodli, že je potrebné, aby sa začalo v obci stavať. 
 
Uznesenie č. 13/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu starostky o IBV 
B/ Súhlasí: s realizáciu malých pozemkových úprav za účelom riešenia situácie IBV v obci Malcov  
 
Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
10.5 Starostka informovala poslancov o poruche čerpadiel na obecnom úrade. Uviedla, že poruchu 
reklamovala spolu s poškodením strechy. Stavebník vykonal ohliadku strechy a čerpadiel a uviedol, 
že dôvodom poruchy bolo to, že sa nevykonal pravidelný servis čerpadiel. Informovala, že opravu 
čerpadiel vyčíslili na 5.779,40 eur.  
 
Poslanec J. Džamba sa opýtal, kde presne preteká strecha. Starostka uviedla, že ide o miesta, kde sa 
montovali čerpadlá. Starostka uviedla, že stavebník sa vyjadril len k čerpadlám a k poškodeniu 
strechy sa nevyjadril. Starostka uviedla, že ak by aj bol servis robený za 5 čerpadiel za rok by to bolo 
vo výške cca 2.350,- eur bez DPH, čo by zjavne prevyšovalo cenu opravy. Poslanci sa zhodli, že 
opravu bude treba realizovať nakoľko momentálne obec kúri plynom.  
 
Uznesenie č. 14/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
A/ Berie na vedomie: informáciu starostky o stave čerpadiel a strechy a informáciu o stave podanej 
reklamácie 
B/ Schvaľuje: opravu čerpadiel na obecnom úrade, v prípade, že ich reklamácia nebude uznaná 



Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
 
10.6. Diskusia 
 
 
Pán Džunda sa dotazoval na to, či by pri multifunkčnom ihrisku by mohli byť koše a lavičky. 
Starostka uviedla, že obec má ešte zvyšné koše, takže môže k ihrisku koše namontovať. Lavičky sa 
budú riešiť spracovaním zrezaných stromov, avšak ešte treba počkať, aby drevo dobre vyschlo. Pán 
Džunda sa ďalej dotazoval, či by pri ihrisku mohlo byť WC. Poslanci sa zhodli, že ani pri ihriskách 
v iných obciach a mestách nie sú WC. Starostka uviedla, že potom by sa musela riešiť aj žumpa. 
Ďalej pán Džunda uviedol, že by bol potrebný nejaký sklad na náradie. Poslanci sa zhodli, že sklad 
na náradie je potrebné nejako poriešiť, aby pri ihrisku bol. Starostka uviedla, že sa niečo rieši už 
v rámci podaného projektu workout. Starostka uviedla, že čo sa týka WC, tie sa neplánovali a je na 
správcovi teda ZŠ, aby prenajímala ihrisko tak, aby prípadne zabezpečila WC. Starostka uviedla, že 
pri hromadných akciách sa objednávajú prenosné WC. Pán Džunda uviedol, že je potrebné zaviesť 
zákaz žuvačiek. Poslankyňa Mašlárová uviedla, že je to v prevádzkovom poriadku. Opýtala, si či by 
obec zakúpila nejaké nálepky s týmto zákazom. Poslanci sa zhodli, že by bolo vhodné tieto nálepky 
vyvesiť na jednotlivé vstupy na ihrisko. Pán Džunda upozornil, že svetlá sú nasmerované na dedinu 
a skôr by ich bolo vhodné prestaviť, aby smerovali na ihrisko. Starostka uviedla, že keď príde 
elektrikár s plošinou na opravu svetiel na Rybnianskej ulici, osloví ho, či sa to bude dať nejak vyriešiť. 
Pán Džunda poukázal na problém s parkovaním pri ihrisku zo strany bytoviek. Ďalej poukázal na 
problémy s platením nájmu za ihrisko. Poukázal na zastávku autobusu pred ZŠ, ktorá je problémová 
pri vystupovaní detí a pri následnom prechode cez prechod. Poslanec Mlynarič uviedol, že oficiálna 
zastávka, je až vyše prechodu pre chodcov a je teda problémom SAD, že šoféri autobusov zastavujú 
priamo pred školou. Pán Kaščák uviedol, že ani jedna zastávka SAD je nevyhovujúca. Pán Kaščák 
pochválil prácu rómskej hliadky. Pán Kaščák a pán Džunda pochválili poslancov a starostku za akciu 
obecnej zabíjačky. Pán Džunda uviedol, že by dal značku zákazu nadrozmerných vozidiel na 
Kurnackú ulicu, nakoľko po prejazde ťažkých vozidiel sa prepadol kanál asi o 20 cm a je potrebné 
ho opraviť. Starostka uviedla, že stav kanála boli pozrieť a bude sa pracovať na oprave. Starostka 
informovala prítomných, že v priebehu budúceho týždňa sa pôjdu spolu so zástupcami povodia 
pozrieť na stav potoka. 
 
 
 
Uznesenie č. 15/2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Malcove: 
 
Berie na vedomie: diskusný príspevok Róberta Džundu a pána Kaščáka  
 
 
 
 



Výsledky hlasovania: 
 
Za: 8 Ján Džamba, Jana Gduľová, Alena Poláková, JUDr. Alena Mašlárová, Peter 

Šoltés, Stanislav Džamba, Jozef Mlynarič, Ján Jakub 

Proti:   
Zdržal sa:   
Neprítomní: 1 Ing. Lukáš Reviľak 
Nehlasovali:   

 
 
11. Záver 
 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na rokovaní a rokovanie OZ ukončila o 19.22 hod.  
 
 
Overovatelia:   
 
                                                                                                       Ing. Andrea Lazorová  
                                                                                                               starosta obce 
 

 

 

 

 


